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Protokoll Årsmøte FFTA 2025 
  
  
  
Tid/sted: Torsdag 27.03.25 kl. 1530, Oslo 
Oppmøtte: Ca. 120 frammøtte 
 
Styremedlem Gunnar Furseth Klinge (INN), ønsket velkommen 
 
Først til valg av møteleder og referent. 
 
 
Sak 1: Valg av møteleder og referent 
 
Møteleder: Katrine Langvad Stensløkken, (UiO)  
Referent: Nils Chr. Fareth (UiT)  
 
Vedtak: Enstemmig godkjent. 
 
 
Sak 2: Godkjenning av innkalling 
 
Katrine Langvad Stensløkken presenterte saken før den gikk til vedtak. 
 
Vedtak: Enstemmig godkjent. 
 
 
Sak 3: Godkjenning av dagsorden 
 
Katrine Langvad Stensløkken presenterte saken før den gikk til vedtak. 
 
Vedtak: Enstemmig godkjent. 
 
 
Sak 4: Valg av to personer til å signere protokollen  
 
Katrine Langvad Stensløkken presenterte saken før den gikk til vedtak. To personer 
ble forespurt og de takket ja: 
 
Gro Aase (UiB) 
Hallstein Madsen (HVL) 
 
Vedtak: Enstemmig godkjent. 
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Sak 5: Godkjenning av årsmelding 
 
Trym Holbek (UiS) presenterte høydepunkter i årsmeldingen og den ble ikke lest 
opp i detalj. Økning i medlemstall, arrangementer for medlemmer og 
kontaktpersoner, Forskerforbundets T.A. politikk og synlighet, samt rekruttering ble 
trukket fram. 
 
Vedtak: Enstemmig godkjent. 
 
 
Sak 6: Godkjenning av arbeidsprogram 2025-2026 
  
Trym Holbek presenterte dette og ikke i detalj. Vi har tre satsingsområder og de ble 
presentert: 
 

1) Organisasjonsbygging 
2) Synlighet og rekruttering 
3) Karriereutvikling, vårkonferanse og seminarer 

 
Samarbeid er et nøkkelord i år, særlig med Forskerforbundet sentralt om 
rekruttering og synlighet, samt tettere oppfølging av kontaktpersoner. 
 
Vedtak: Enstemmig godkjent. 
 
 
Sak 7: Endring av vedtekter 
 
Trym Holbek presenterte endringene. Det er endring av språklige formuleringer og 
tydeliggjøring. Det er ingen endringer i meningsinnholdet. 
 
Vedtak: Enstemmig godkjent. 
 
 
Sak 8: Godkjenning av regnskap 2024 og budsjett 2025 
 
A) Regnskap 2024 
Jan Ove Henriksen (HVL) presenterte regnskapet. Jan Ove Henriksen takket 
spesielt regnskap i Forskerforbundet for god hjelp og bistand. Det er et overskudd i 
2024 på kr 14 078. 
 
Vedtak: Regnskap ble enstemmig godkjent. 
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B) Budsjett 2025 
 
Jan Ove Henriksen (HVL) presenterte budsjett for 2025. Vi budsjetterer med et 
underskudd på kr 107 500 i tilfelle vi ikke får refundert alle kostnader for 
vårseminaret i Oslo. Styret har valgt å la flest mulig få plass til tross for at vi 
overskred antall deltagere i allerede innvilget OU søknad. 
 
Vedtak budsjett: Enstemmig godkjent. Årsmøtet ønsker en egen note for 

Budsjettert underskudd for framtidige budsjetter. 
 
 
Sak 9: Valg av styre  
 
Valgkomiteen v/ Sølvi B. Andersen (UiT), innstiller følgende medlemmer til styret i 
FFTA. Det er gjort vurderinger av tilhørighet og geografi: 
 
Styremedlemmer på valg: 

• Jan Ove Henriksen, HVL, gjenvalg 
• Marit Granhaug, NTNU, gjenvalg 
• Lill Annie Schumann, NTNU, ny 
• Eili Lindøe, UiO, ny 

 
Ingen motkandidater ble foreslått av årsmøtet. 
 
I tillegg består styret av: 

• Trym Holbek, UiS, leder - på valg i 2026 
• Runa Jakhelln, UiB - på valg i 2026 
• Nils Christian Fareth, UiT - på valg i 2026 

 
Vedtak: Årsmøtet gjenvalgte to styremedlemmer og to nye enstemmig. 
 
 
Sak 10: Valg av valgkomite 2025-2026 
 
Trym Holbek presenterte innstilling til valgkomite 2025-2026:  

• Torill Ivarsøy (UiB)  
• Stine Solli Teigen (VID) 
• Bård Li (NTNU)  
• Morten Hvaal Stenberg (UiO) 

 
Vedtak: Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
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Sak 11: Driftsmidler for fagpolitiske foreninger 
 
Saken ble presentert av Trym Holbek. Gruppa som var satt ned i årsmøtet 2024 ble 
takket for utført arbeid og rapporten om driftsmidler. 
 
Forslag til vedtak i sakspapirer var: 
 

1. FFTA, sammen med de andre fagpolitiske foreningene, ber om at det 
gjennomføres en ny evaluering av foreningenes rolle og funksjon i 
Forskerforbundet. 
 

2. FFTA avvikler tilleggskontingenten som et prøveprosjekt fra og med 2026. 
Ordinære driftsaktiviteter finansieres ved å bruke foreningens egenkapital. 
Spørsmålet om tilleggskontingent vurderes på nytt etter 
representantskapsmøtet i 2027. 
 

3. FFTA viderefører arbeidet sammen med de fagpolitiske foreningene i 
Forskerforbundet for å få på plass en ordning med driftsfinansiering 

 
Innstillingen fra styret ble gitt som et helhetlig vedtaksforslag. Det ble debatt i møtet 
om formuleringen i innstillingen. Kostnader som prøveordningen med gratis 
medlemskap fra 2026 medfører ble tatt opp. Vi har egenkapital til å betjene utgifter 
fram til et eventuelt vedtak om årlig driftsstøtte fra Forskerforbundet erstatter 
kontingenten. Om vi ikke får innvilget driftsmidler, kan kommende årsmøter velge å 
gjeninnføre kontingenten. 
 
Det ble debatt om hva som skal til for å være medlem av FFTA. Det var enighet om 
at det skal være aktiv og frivillig innmelding av de som skal være medlem. Det 
utelukker at alle teknisk-administrative medlemmer i Forskerforbundet kollektivt 
gjøres til medlemmer. 
 
Det kom også innspill om at formulering i del 1 var feil. Etter debatt ble det enighet 
om å erstatte ordet ber med vurdere. Det var bekymring for at vi skulle vedta å be 
Forskerforbundet om å legge ned fagpolitiske foreninger, men vi er en autonom 
forening som ikke kan legges ned slik. Sist Forskerforbundet vurderte fagpolitiske 
foreningers rolle i Forskerforbundet var i 2019 og en eventuell ny vurdering må 
drøftes først med de andre fagpolitiske foreningene. 
Det ble også fremmet forslag fra salen om å vedta punktene hver for seg i stedet for 
samlet. Dette ga årsmøtet tilslutning til. 
 
Vedtak 1:  
Om 1) ordet ber erstattes med vurdere. Det kan medføre mindre språklige 
justeringer for å tydeliggjøre vedtaket. Vi stemmer om hvert enkelt punkt ved 
håndsopprekning og tellekorpset teller. 
 
  



Årsmøtets forslag til vedtak og med justeringer etter debatt i plenum: 

Vedtak pkt 1: Flertallsvedtak - Et mindretall på 16 stemmer imot 
1) FFTA, skal sammen med de andre fagpolitiske foreningene, vurdere om 

at det bør foretas en ny evaluering av foreningenes rolle og funksjon i 
Forskerforbundet. 

Vedtak pkt 2: Flertallsvedtak - Et mindretall på 10 stemmer imot 
2) FFTA avvikler tilleggskontingenten som et prøveprosjekt fra og med 2026. 

Ordinære driftsaktiviteter finansieres ved å bruke foreningens egenkapital. 
Spørsmålet om tilleggskontingent vurderes på nytt etter representant-
skapsmøtet i 2027. Alle medlemmer må fortsatt aktivt melde seg inn i 
FFTA. 

Vedtak pkt 3: Enstemmig vedtak 
3) FFTA viderefører arbeidet sammen med de fagpolitiske foreningene i 

Forskerforbundet for å få på plass en ordning med driftsfinansiering. 

Sak 12: Øvrig innmeldte saker 
Ingen saker var innkommet. 

Årsmøtet takket avgående styremedlemmer Cecilie Wingerei Lilleheil, Ui0 og 
Gunnar Furseth Klinge, INN, samt valgkomiteen for innsatsen for FFTA. 

Møtet ble hevet kl. 16.41. 

/1  « 

Gro Aase (UiB)  
(sign)  

Hallstein Madsen (HVL) 
(sign) 
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